
 

Referat af SSIF ordinær generalforsamling. D. 26-03-2025 
 
Tilstedeværende: 
Karsten Kaspersen - Formand 
Rasmus Fabian - Næstformand  
Bo Rennison - Bestyrelsesmedlem 
Flemming Petersen - Kasserer 
Peter Landbo - Revisor 
Line Frandsen 
Thomas Hansen 
 
Generalforsamlingen blev afholdt rettidigt i henhold til vedtægterne. 
 
Iflg. dagsorden (se bilag): 
 

1. Valg af dirigent.  
Peter Landbo blev valgt. 
 

2. Valg af referent.  
Bo Rennison blev valgt. 
 

3. Formandens beretning (se bilag). 
Formandens beretning blev godkendt. 
 

4. Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab. 
Regnskab blev godkendt uden bemærkninger fra revisor. 
 

5. Behandling af eventuelle forslag. 
Der blev stillet følgende forslag: “Valgte suppleanter til bestyrelsen, kan sidestilles 
med et bestyrelsesmedlem, for så vidt angår tildeling af en betroet funktion, herunder 
adgang til foreningens likvide midler” Dette foreslås tilføjet til foreningens vedtægter 
$6. Forslaget blev vedtaget. 
 

6. Forslag til kontingentændring. 
Ingen forslag. 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 
Karsten Kaspersen modtog ikke genvalg og afgik derfor som formand. 
Anne Mette Bonde Pedersen blev genvalgt som bestyrelsesmedlem. 
Rasmus Fabian blev valgt som formand. 
Thomas Hansen blev valgt som bestyrelsesmedlem og næstformand. 
Peter Landbo blev valgt som suppleant. 
 

8. Valg af revisor. 
Line Frandsen blev valgt. 
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9. Eventuelt.   
Er der eventuelt bedre måder at indkræve kontingent på end den nuværende. Emnet 
diskuteres videre på næste bestyrelsesmøde.  
 
 
          

 
 
Bilag:  (indsat herunder):  

Dagsorden. 
 Formandens beretning.  
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Dagsorden: 
 
1. Valg af dirigent. 
 
2. Valg af referent. 
 
3. Formandens beretning om den forløbne sæson til godkendelse. 
 
4. Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab. 
 
5. Behandling af eventuelle forslag som er tilstillet bestyrelsesformanden senest 8 dage før 
 generalforsamlingen. 
 
6. Forslag til kontingent ændringer. 
 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 
 På valg er: 
 Karsten Kaspersen. Modtager ikke genvalg. 
 Anne Mette Bonde Pedersen. Modtager genvalg. 

Rasmus Fabian. Modtager genvalg. 
 
8. Valg af revisor.Peter Landbo genopstiller ikke. 
 
9. Eventuelt. 
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Formandsberetning – Sjelle-Skjørring Idrætsforening 2024 

Det har været et år præget af stabilitet i Sjelle-Skjørring Idrætsforening. De fleste af vores 
afdelinger kører godt, og medlemstallet holder sig på et tilfredsstillende niveau. Herunder 
følger en kort status for de enkelte afdelinger. 
 
Gymnastik 
Gymnastikafdelingen har i 2024 haft samme aktivitetsniveau som i 2022. Det er glædeligt at 
se den stabile medlemsskare, som Mette formår at samle og fastholde på sit hold. Alt kører 
godt, og vi sætter stor pris på den kontinuitet og engagement, der præger gymnastikken. 
 
Badminton 
Badmintonafdelingen er også stabil og har samme aktivitetsniveau som i 2023. Det er dejligt 
med en afdeling, der kører i en rolig og velfungerende drift. 
 
Judo 
Judoafdelingen har haft et år præget mere af drift end af udvikling. De idéer og tiltag, som 
blev foreslået i 2023 med henblik på implementering i 2024, er endnu ikke fuldt realiseret. 
Alligevel er der flere lyspunkter at fremhæve: 
Forældre/barn-holdet og børneholdet kører godt med stabile medlemstal. 
Ungdoms- og seniorholdene er også på niveau med 2023. 
Antallet af turneringsdeltagere er stigende – dog med udsving – men vi er på rette vej. 
Et af årets højdepunkter var deltagelsen i Danmarksmesterskaberne i Bogense, hvor 
klubben stillede med hele 11 deltagere. Det er vi meget stolte af – ikke mindst fordi det gav 
flotte resultater: 
 
Danmarksmestre: 
Karen Ehmsen, U18 -70 kg 
Karen Ehmsen, U21 -70 kg 
Mathilde Hampen, U12B -25 kg 
Snorre Laier, U12A -30 kg 
Sølv: 
Magnus Gaarsdahl Rye Nielsen, U12B -50 kg 
Bronze: 
Jonas Benneskov Laursen, U15A -66 kg 
Magnus Turdarson Dyrholm, U15B -66 kg 
Pontoppidan Adam, U12B -40 kg 
Stort tillykke til alle – både deltagere og medaljevindere! 
Judoafdelingen har i dag 42 medlemmer, hvilket er lidt lavere end i 2023. Det betyder, at vi 
fortsat har et stykke vej, før vi når visionen om 100 medlemmer. Det er dog positivt, at vi 
trods alt har en stærk og engageret kerne. 
 
Samlet medlemsstatus 
Foreningen tæller i alt 72 medlemmer. Alle afdelinger kører stabilt, og der er generelt en god 
stemning og engagement i klubben. 
Tak til alle trænere, frivillige og medlemmer for jeres indsats og opbakning i årets løb. 
 
Karsten Kaspersen 
Formand 
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